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Hanne Bang   _X_ 
 
Martin Samsing _X_  
    
Helene Holm  _X_  
  
Rikke Monroy   _X_     
 
Lizzette Gudmann _X_ 
 
Trine Ebbensgaard _X_ 
 
Michala Mollerup _X_ 
 
Rasmus Jakobsen _X_ 
 
Tony Goldmann _A_  
 
Linus  _X_ 
 
Malthe  _A_ 
 
Claus Møller  _X_ 
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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 26.03.2019 kl. 18:00 – 20:30 i personalerummet 
Der er spisning under mødet 

 

Nr. Af-
sat 
tid 

Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) eleverne  
b) lærere og 
pædagoger 
c) ledelsen  

a) Ikke noget nyt 
b) Der er indgået en arbejdstidaftale mellem Gladsaxe Kommune 
og Gladsaxe lærerforening som gælder fra 1. August 2019. Det væ-
sentligste indhold er; der bliver indført et maksimalt undervisnings-
timetal for lærere på 760 timer pr. år. Der sikres en pulje til den 
enkelte lærers egen faglige fordybelse. 
Der er omlagte uger de næste to uger.  
Vi har stadig fokus på feedback mellem de voksne for at udvikle 
egen praksis.  
Fagfordelingen er godt i gang, og det er rart at vi er tidligt ude. 
Stemningen er god og fornemmelsen er, at ”trykket” fra før jul er 
aftaget.  
c) Stillingen som serviceleder er overtaget af Mikkel, som samtidig 
er serviceleder på Vadgård Skole. Der skal derfor ansættes en assi-
stent mere, og vi forsøger også at finde en teknisk assistent elev til 
skolen. Ombygningen i forbindelse med praksisforsøget i 1. Klasse 
igangsættes i de kommende uger, så vi kan snart gå ”rigtigt” i gang. 

02 10 
min 

KPI Gennemgået 

 30 
min 

Dagsorden til 
mødet med 
BUU 

Vi skal mødes med Børne- og Undervisningsudvalget d. 2. 
maj, og vi har ansvaret for dagsordenen som udarbejdes.  
 
Vi blev enige om følgende dagsorden, som Claus formulerer 
og sender op: 
 
1. Fysiske læringsmiljøer. Hvad er status og planerne for Sten-
gård Skole 
2. Bagsværdanalysen – fremtidig skolestruktur i Bagsværd, 
særligt med fokus på Stengård Skole. 
3. Trafiksikkerhed i.forb. med byggeriet i Skoleparken 
4. Justering af reformen – vi vil gerne høres i forbindelse med 
beslutninger i kølvandet på den forventede lovændring 
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Vi holder formøde kl. 16.  Claus booker lokale, og melder ud 
hvor det skal være. Det efterfølgende bestyrelsesmøde afhol-
des ligeledes på Rådhuset 
 

03 20 
min 

Opfølgning på 
fællesmødet 
med de øvrige 
bestyrelser 

Der manglede mulighed for dialog, dels med forvaltningen og 
dels bestyrelserne imellem. Der savnedes også at 
budskaberne blev formuleret mere enkelt og overskueligt.  
 
Claus sender en tilbagemelding til forvaltningen 
 
 

04 30 
min 

Inventar og 
møbler 

Drøftelse af muligheder og prioriteringer. 
 
Det lader til, at det har længere udsigter end først antaget før 
processen omkring renovering af skolen og indkøb af møbler 
og inventar i forbindelse med ”Fremtidens Skole” igangsæt-
tes. Bestyrelsen bakker derfor op om, at skolen i år priorite-
rer at købe inventar og møbler for en del af overskuddet fra 
sidste år.  
 
Bestyrelsen ønsker derfor at vedtage den økonomiske ramme 
d. 2. maj, og at det nye inventar og møbler er klar til det nye 
skoleårs start.  
 

05 15 
min 

Orientering 
om fagforde-
lingen for 
kommende 
skoleår 

I fagfordelingen for det kommende skoleår, har vi valgt at 
vægte muligheden for et tættere samarbejde i fagene dansk 
og matematik, herunder muligheden for i højere grad at plan-
lægge, gennemføre og evaluere undervisningen sammen. 
Derfor forsøger vi at sikre, at der på årgangene er det samme 
antal forskellige matamatik- og dansklærere som der er klas-
ser. Eksempelvis vil der på en årgang med tre klasser være tre 
forskellige danskelærere og tre forskellige matematiklærere. 
Derved kan undervisningen eksempelvis i højere grad paral-
lellægges.  

06 15 Diverse orien-
teringer 

Vi har fået mulighed for at deltage med vores forældre til et 
foredrag af Rikke Yde Tordrup, arrangeret af dagtilbudsområ-
det i vores distrikt d. 28. maj. Det vil vi gerne, og planlægger 
med at holde bestyrelsens beretning samme aften. 
Fremover vil der fra kommunens side være et øget fokus på 
elevfravær. Det betyder blandt andet hurtigere opfølgning på 
fravær, og hyppigere samtaler med forældre til elever med 
meget fravær. Den nye budgetmodel betyder flere lejrskoler 
fremover; én i indskolingen, én på mellemtrinnet og én i ud-
skolingen. Vi er ved at beslutte hvilken årgang det skal være i 
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indskolingen, mens de øvrige følger de retningslinjer vi alle-
rede har. 

07 10 
min 

Evt Til næste møde: Bevægelse i undervisningen og bevægelses-
båndet. 
 
 

 
 


